



Recipe for Life

SATURDAY 2PM~4PM

SATURDAY 4PM~6PM

PERFECT FOR 6~12 YEARS OLD

生活 料理 玩創意 Recipe for Life

6-12歲小朋友注意啦! 生活 料理 玩創意是Kidchen Club最受歡迎的招牌課程，宗旨正是透過對料理烹調和食材知識的初步探索，賦予孩子一生受用的基本生活技能

Recipe for Life' is Kidchen Club's signature culinary program that aims to equip children with the essential life skills through cooking and food knowledge.



在每星期一次的工作坊中，孩子們將親自動手演練當週的「主廚特餐」，從準備食材到料理成品，他們將學會諸如營養成分、烹調計畫、食材採購到餐桌禮儀...等等生活技能。

In the workshop each week, children will get to cook two Chef's Special Recipes as well as learning a daily living skill such as nutrition, meal planning, grocery shopping and dining etiquette.



想想看，一個懂得享受料理生活的孩子長大以後，無論身在何處，還能不充滿自信地享受人生嗎？

The combination of cooking and life skills allows children to cook their way to a happy, healthy and savvy living life.



每周六下午2點到4點或4點到6點。

馬上來預約:

網址:<http://goo.gl/forms/ltMuNVhgBG>

電話 02-2874-8825 / 0908-661-628

email : kidchenclub@gmail.com



Facebook



Booking


6-12 years old
Saturday, 2-4PM / 4-6PM

Recipe For Life
生活 料理 玩創意 


Jan 16
Udon Noodle 烏冬麵
Udon Noodle Soup 烏冬湯麵


Jan 23
Oven Baked Firecracker Shrimp & Dip
烤箱烤蝦
Pineapple Cake 鳳梨酥


Jan 30
Dumplings 水餃
Sweet Rice Ball Dumpling 湯圓


Feb 6
Turnip Cake 蘿蔔糕
Fa Gao 發糕
Fortune Cookies (CNY Bonus) 幸運餅乾